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Хрестоматия вокально-педагогического репертуара представляет собой нотное 
собрание разнохарактерной и разножанровой вокальной музыки. Сборник дает воз-
можность соприкоснуться с творчеством великих композиторов Италии, Германии, 
Франции, Норвегии, России: Дж. Каччини, К. Монтеверди, А.Скарлатти, А. Кальда-
ра, В. А. Моцарт, Л.Бетховен, Ф. Шуберт, Э. Григ, Ж. Б. Векерлен, Д. Бортнянский. 

Цель издания — обеспечить методически выверенный доступный музыкальный 
материал, использование которого могло бы способствовать формированию основных 
вокально-технических навыков и музыкально-художественного вкуса учащихся. 
Представленный материал рекомендуется исполнять на языке оригинала.

Сборник адресован педагогам, преподающим сольное пение в ДМШ, ДШИ, дет-
ских вокальных студиях, а также в средних и высших музыкально-педагогических 
заведениях.
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С 50  Smelkova T. D. The anthology for elementary education in solo singing. 
Works by Russian and foreign composers of the 16th–19th centuries  : sheet 
music / T. D. Smelkova. — 5th edition, ster. — Saint Petersburg : Lan : THE 
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The anthology of vocal and pedagogical repertoire represents a sheet music collection 
of vocal music of a different character and genre. The collection gives an opportunity to 
get acqainted with the works of the great composers of Italy, Germany, France, Norway, 
Russia: G. Caccini, C. Monteverdi, A. Scarlatti, A. Caldara, W. A. Mozart, L. Beethoven, 
F. Schubert, E. Grieg, J. B. Weckerlin, D. Bortnyansky. 

The purpose of the publication is to provide methodically verified apprehensible mu-
sical material, the use of which could contribute to the formation of basic vocal-techni-
cal skills and musical-artistic taste of students. The presented material is recommended 
to be performed in the original language.

The collection is addressed to teachers who teach solo singing in children’s music 
schools, children’s art schools,  children's vocal studios, as well as in secondary and 
higher musical and pedagogical institutions.
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СКОРЕЙ, АМУР, ЛЕТИ           TU CH’AI LE PENNE AMORE

Перевод А. Машистова

Дж. Каччини
G. Caccini

(1546–1615)
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IL LAMENTO D’ARIANNA 
(dall’opera “Arianna”)

К. Монтеверди
Cl. Monteverdi 

(1567–1643)
Перевод П. Соболевой

ПЛАЧ АРИАДНЫ 
(из оперы «Ариадна»)
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А. Скарлатти
A. Scarlatti

(1660–1725)

НЕТ МНЕ ПОКОЯ…                        SENTO NEL CORE…

Перевод А. Бердннкова
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